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PROTOKÓŁ  Nr XIII/2020 

z obrad XIII Sesji Rady Gminy Augustów w dniu 5 lutego 2020 roku. 

 

Obrady Sesji rozpoczęto o godz. 1000 w sali widowiskowej Centrum Kultury i 

Bibliotece Gminy Augustów w Żarnowie. 

Obrady XIII Sesji Rady Gminy Augustów prowadziła Przewodnicząca Rady 

Gminy Augustów – Ewa Frąckiewicz. 

 

Ad. pkt.1.  

Otwarcie obrad. 

Czas rozpoczęcia /01:56/. 

Na początku obrad Wiceprzewodniczący Rady – Pan Kamil Czerobka 

poinformował, o tym, że obrady Sesji Rady Gminy są nagrywane. Następnie 

odczytał klauzulę informacyjną RODO. 

Przewodnicząca Rady powitała radnych Gminy, sołtysów, władze gminy, 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, radcę prawnego.   

Następnie Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 15 radnych zgodnie z listą 

obecności w obradach uczestniczy 12 radnych, a więc podejmowane uchwały będą 

prawomocne.  

Radni nieobecni: 

1. Radny Krzysztof Łaniewski 

2. Radny Arkadiusz Roszkowski 

3. Radny Szczepański Michał 

W obradach Rady Gminy uczestniczyło ogółem 41 osób. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu.  

 

Ad. pkt.2.  

Przyjęcie porządku obrad. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /02:18/. 

Pani Ewa Frąckiewicz – Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany 

porządek obrad XIII sesji Rady Gminy.  

1. Otwarcie obrad Rady Gminy, powitanie radnych, sołtysów, gości zaproszonych. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Informacja o międzysesyjnej działalności Wójta Gminy tj. w okresie od 20 

grudnia 2019 r. do 5 lutego 2020 roku.  

4. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2019. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Augustów o przystąpieniu do 

wyborów uzupełniających listę ławników do Sądu Rejonowego w Augustowie na 

kadencję od 2020 roku do 2023 roku. 

6.  Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

a) w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

b) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Augustów w 2020 roku. 

c) w sprawie zmiany uchwały Nr XI/110/2019 Rady Gminy Augustów  

z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

d) w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego                         

w 2021 roku. 

e) w sprawie zmiany budżetu gminy Augustów na rok 2020. 

f) w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na 

lata 2020 – 2027. 

7.  Wolne wnioski. 

8.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

9. Zamknięcie obrad Rady Gminy. 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad.  

Wyniki głosowania:  

ZA: 12 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 0,   

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 3.  

Informacja o międzysesyjnej działalności Wójta Gminy tj. w okresie                       

od 20 grudnia 2019 r. do 5 lutego 2020 roku.  
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Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /05:22/. 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów omówił międzysesyjną 

działalność tj. od 20 grudnia 2019 r. do 5 lutego 2020 roku.   

Informacja stanowi załącznik  protokołu. 

Wójt Gminy dodał, że jest prowadzona procedura ponownego sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Specjalna Strefa 

Ekonomiczna” w gminie Augustów. Po otrzymaniu stosownych opinii i uzgodnień 

oraz po wyłożeniu do publicznego wglądu nowego planu będzie podejmowana 

uchwała być może na następnej sesji Rady Gminy.  

Ad. pkt.4.   

Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2019. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /16:48 /. 

Pan Zdzisław Chmielewski – Zastępca Wójta Gminy powiedział, że co roku jest 

obowiązek naliczenia średniego wynagrodzenia nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego. Stwierdził, że stopień nauczyciela stażysty  wynosi 

100% kwoty bazowej, która jest podawana w ustawie budżetowej każdego roku 

oraz jest w zapisach ustawy Karta Nauczyciela. Od stycznia do końca sierpnia 

kwota bazowa wynosiła 3045,21 zł. Od 1 września do końca grudnia kwota 

wyniosła 3337,55 zł. Średnie wynagrodzenie nauczyciela stażysty wynosi 100% 

kwoty bazowej, kontraktowego 111%, mianowanego 144%, dyplomowanego 

184%. Tylko nauczyciel stażysta nie wypracował swojego średniego 

wynagrodzenia, więc należy wypłacić wyrównanie. Wynagrodzenie zasadnicze 

nauczyciela mianowanego wynosi 3250 zł a średnia 4806 zł, dyplomowanego 3817 

zł, a średnia 6141 zł.   

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. pkt.5.   

Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Augustów o przystąpieniu do 

wyborów uzupełniających listę ławników do Sądu Rejonowego w Augustowie 

na kadencję od 2020 roku do 2023 roku. 

 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /19:30 /. 

 

Pani Ewa Frąckiewicz – Przewodnicząca Rady Gminy odczytała informację.  
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Informacja stanowi załącznik  protokołu. 

 

Ad. pkt 6.   

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

a) w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /22:39 / 

Pan Zdzisław Chmielewski – Zastępca Wójta Gminy powiedział, że na 

posiedzeniu komisji ustalono, że powołuje się Zespół w następującym składzie: 

Pan Andrzej Kowalewski, Pan Krzysztof Łaniewski, Pan Grzegorz Wiszniewski.  

Zastępca Wójta powiedział, że radni wyrazili zgodę na uczestnictwo w pracy 

Zespołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

Wykaz głosowań imiennych oraz uchwała stanowią załącznik do protokołu.  

b) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Augustów w 2020 roku. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /23:53/ 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów powiedział, że Rada co roku ma 

obowiązek uchwalania Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Augustów. Stwierdził, że ten 

program zawiera podobną treść w stosunku do roku poprzedniego, ponieważ 

wykonawcami tego programu w dalszym ciągu jest schronisko „Sonieczkowo”, 

gabinet weterynaryjny Pana Agaciak. Program podlega zaopiniowaniu przez 

organizacje społeczne, lekarza weterynarii, koła łowieckie. Augustowskie 

Stowarzyszenie Opieki nad Zwierzętami ,,Kudłacz” oraz Koło Łowieckie ,,Kania” 

wydały pisemne, pozytywne opinie o projekcie programu. Powiatowy Lekarz 

Weterynarii w Augustowie, Nadleśnictwo Szczebra oraz Koło Łowieckie 

,,Hańcza”,  Koło Łowieckie ,,Serwy”,  Koło  Łowieckie ,,Batalion” i  Koło  

Łowieckie ,,Leśnik” nie przekazały opinii o projekcie w określonym terminie, co 

uznaje się za akceptację przesłanego programu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 



5 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

Wykaz głosowań imiennych oraz uchwała stanowią załącznik do protokołu.  

c) w sprawie zmiany uchwały Nr XI/110/2019 Rady Gminy Augustów  

z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /26:17/ 

Pan Zdzisław Chmielewski – Zastępca Wójta Gminy powiedział, że w ubiegłym 

roku została podjęta uchwała, ale należy usunąć z § 2 ust. 1 oraz ust. 2 tej uchwały 

słowa: ,,wykorzystywanych jedynie przez część roku”. Pozostałe zapisy niniejszej 

uchwały nie uległy zmianie.   

Uwag nie zgłoszono. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

Wykaz głosowań imiennych oraz uchwała stanowią załącznik do protokołu.  

d) w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego                         

w 2021 roku. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /28:01/ 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów wystąpił z inicjatywą, aby na 

rok czasu zawiesić fundusz sołecki. Oznacza to, że w roku 2021 fundusz nie byłby 

realizowany. Wyjaśnił, że wnioski uchwalone na zebraniach sołeckich w miesiącu 

wrześniu będą dalej realizowane. Dodał, że jeśli byłaby decyzja o ponownym 

zawieszeniu funduszu to w roku 2021 byłaby dyskusja na ten temat i ewentualne 

podjęcie uchwały na rok 2022. Następnie poinformował, że wartość funduszu 

sołeckiego wynosi ok. 600 tys. zł, co jest dużą kwotą w budżecie gminy. W ramach 

tych środków można byłoby wyremontować parę kilometrów dróg. Fundusz 

sołecki na początku uchwalania wynosił 344 tys. zł i z roku na rok wzrasta a 

zmniejsza się zwrot z tytułu wykorzystania środków funduszu sołeckiego. Wójt 

stwierdził, że sąsiednie sołectwa od kilku lat nie realizują funduszu sołeckiego, tj. 

w gminie Bargłów, Sztabin, Nowinka. W tych gminach środki są inwestowane w 

przedsięwzięcia, dla których jest możliwość otrzymania dofinansowania. Ponadto 

Wójt poinformował, że na zebraniach wiejskich jest niska frekwencja 

mieszkańców. Na 36 sołectw nie było więcej niż 10 osób w ponad połowie liczby 

sołectw. Są sołectwa, w których uczestniczyło zaledwie 3 mieszkańców, 5 

mieszkańców na 238 osób uprawnionych do głosowania. Największa liczba osób 

obecnych na zebraniu wiejskim to 26 mieszkańców. Wójt stwierdził, że taka 
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frekwencja być może jest wynikiem braku zainteresowania realizacją zadań w 

ramach funduszu sołeckiego. Wójt wyraził zdanie, że obecnie przeznaczane środki 

w ramach tego funduszu nie są wystarczające w stosunku do zaplanowanych zadań, 

które czasami są nierealne do zrealizowania. Wójt powiedział, że duża kwota 

funduszu sołeckiego jest przekazywana na remonty dróg, część środków na 

oświatę, na OSP, na funkcjonowanie świetlic wiejskich. Wójt zapewnił, że te 

zadania będą uwzględniane w budżecie gminy. Każde sołectwo ma prawo złożyć 

wniosek do budżetu gminy i zrealizować potrzebne przedsięwzięcie. O zasadności 

tych wniosków decyduje Rada. Wójt powiedział, że przez rok czasu można 

spróbować zawiesić ten fundusz, jeśli nie będzie zadowolenia to fundusz zostanie  

wznowiony. Wójt dodał, że obecnie jest sporządzana dokumentacja na remonty 

dróg i jest inicjatywa złożenia wniosku o dofinansowanie 60% w ramach Funduszu 

Dróg Samorządowych. Może być sytuacja, że w budżecie gminy nie będzie 

możliwości zapewnienia środków na wkład własny potrzebny do zrealizowania 

wnioskowanej inwestycji.  

W dyskusji zabrali głos: 

Pan Tadeusz Smoleński - sołtys wsi Netta Pierwsza powiedział, że jest już 

wybudowanych wiele dróg asfaltowych na terenie gminy, ale są również jeszcze 

drogi piaskowe na terenie naszych wsi /37:48/. 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów stwierdził, że w dalszym ciągu 

drogi będą żwirowane. Trzeba zastanowić się jakiego typu drogi należy 

remontować żwirowe czy asfaltowe /38:19/. 

Pan Tadeusz Smoleński - sołtys wsi Netta Pierwsza powiedział, że na zebraniu 

wiejskim mieszkańcy nie wyrazili zgody na niewyodrębnienie funduszu sołeckiego 

w budżecie gminy /39:13/.  

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów zapytał na jaki cel mieszkańcy 

chcieliby przeznaczyć te środki /39:17/. 

Pan Tadeusz Smoleński - sołtys wsi Netta Pierwsza powiedział, że od kilku lat 

fundusz jest przeznaczany na szkołę i drogi. Sołtys dodał, że pozostali sołtysi 

twierdzą, że fundusz sołecki powinien w dalszym ciągu funkcjonować /39:24/.  

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów stwierdził, że w przypadku 

realizacji funduszu to trzeba liczyć się z tym, że inwestycje będą ograniczone, bo 

nie będzie środków. Wójt powiedział, że nie jest przeciwnikiem funduszu, 

ponieważ jego zdaniem dotychczas dobrze funkcjonował ten fundusz. Pojawiły się 

nowe potrzeby we wsiach, które nie zawsze są możliwe do przyjęcia. Wójt wyraził 

niezadowolenie z przeznaczania tych środków np. na organizowanie festynów. 

Stwierdził, że w pierwszej kolejności fundusz należy wykorzystać na inwestycje, 

jest jeszcze wiele kilometrów dróg do wyasfaltowania. Ponadto Wójt Gminy 

stwierdził, że bardzo dużą kwotę wydaje się z budżetu gminy na oświatę. W roku 
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2020 przekazana będzie kwota ok. 12 mln. zł a subwencja wynosi 6,5 mln. zł. Wójt 

dodał, że prawie 6 mln. zł dopłaca się z własnych środków. Najmniejszy koszt 

bieżącego utrzymania szkoły i wynagrodzeń nauczycieli wynosi 950 tys. zł a 

największy koszt wynosi 1 mln.950 tys. zł. W skład tych kosztów nie wchodzą 

żadne inwestycje w oświacie. Zapowiadane są podwyżki dla nauczycieli a pokrycie 

kosztów z tym związanych jest niepewne /40:02/. 

Pan Wacław Kalinowski – sołtys wsi Chomontowo powiedział, że zgadza się z 

Panem Wójtem. Stwierdził, że lepsze są korzyści, jeśli jedna osoba decyduje o 

przeznaczeniu środków na dane zadanie /42:17/. 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów powiedział, że dobrym 

rozwiązaniem, które zapewniłoby zwrot i realizację funduszu byłaby inicjatywa 

sołectw do przekazania swoich środków na wyremontowanie danej drogi. Jednak 

zdaniem Wójta mieszkańcy nie wyrażą zgody na ten sposób przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego /43:06/.  

Pan Ryszard Chmielewski – sołtys wsi Jeziorki powiedział, że część funduszu 

sołeckiego przeznacza na remonty dróg, na opał do świetlicy, minimalną sumę na 

szkołę, na OSP. Stwierdził, że nie organizuje żadnych imprez kulturalnych. 

Wyraził zadowolenie, że mieszkańcy posiadają własne środki, którymi mogą 

dysponować /44:13/. 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów powiedział, że wydatki na 

szkoły są zadaniem własnym gminy i jest obowiązek ich utrzymania. Ponadto 

gmina ma obowiązek utrzymania OSP. Wójt powiedział, że środki z funduszu są 

przeznaczane na mniej potrzebne rzeczy, bez których można funkcjonować   

/46:40/. 

Pan Ryszard Chmielewski – sołtys wsi Jeziorki powiedział, że w ramach funduszu 

sołeckiego przez okres 3 lat wymieniono cały dach w szkole /48:00/. 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów stwierdził, że nie wszystkie 

sołectwa wydają środki z funduszu sołeckiego bezcelowo czy niezasadnie, ale 

zwrócił się z prośbą o eksperymentalne zawieszenie funduszu na rok czasu. Jeśli 

nie będzie zadowolenia mieszkańców to w kolejnych latach fundusz będzie 

realizowany ponownie. Wójt wyraził zdanie, że bez względu na wynik głosowania 

przyjmie każdą decyzję radnych /48:28/. 

Radna Danuta Kulbacka i sołtys wsi Topiłówka powiedziała, że w ramach 

funduszu sołeckiego mieszkańcy Topiłówki zakupili bardzo dużo materiałów 

budowlanych do remontu remizy strażackiej a wszystkie prace były wykonywanie 

społecznie, co jednoczyło i integrowało mieszkańców /49:37/.  

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

Radna Danuta Kulbacka zwróciła się z prośbą o powtórzenie głosowania z 

powodu popełnienia pomyłki podczas głosowania za pomocą sprzętu /52:10/.  



8 

 

Pani Ewa Frąckiewicz – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że nastąpi ponowne 

głosowanie nad uchwałą /52:20/. 

Następnie ponownie przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 6 głosów,   PRZECIW: 6,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik do protokołu.  

Pani Ewa Frąckiewicz – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała w sprawie 

niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2021 roku nie 

została podjęta /54:36/. 

e) w sprawie zmiany budżetu gminy Augustów na rok 2020. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /54:58/. 

Pani Małgorzata Zalewska – Skarbnik Gminy poinformowała, że w budżecie 

nastąpi zwiększenie planowanych wydatków w dziale 750 - Administracja 

publiczna, rozdziale 75023 – Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu). 

Zwiększa się wydatki o kwotę 59.858 zł z przeznaczeniem na: system nagłośnienia 

konferencyjnego – 32.566zł, system multimedialny – 27.292zł. Wprowadzone 

zmiany powodują zmniejszenie planowanej nadwyżki budżetu o kwotę 59.858zł do 

kwoty 615.450zł. Skarbnik dodała, że system nagłośnienia i system multimedialny 

zostanie zamontowany w sali konferencyjnej w budynku Urzędu Gminy /55:11/. 

Uwag nie zgłoszono. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

Wykaz głosowań imiennych oraz uchwała stanowią załącznik do protokołu.  

f) w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy na lata 2020 – 2027. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /56:50/. 

Pani Małgorzata Zalewska – Skarbnik Gminy poinformowała, że w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Augustów na lata 2020-2027 aktualizuje się dane dla 

roku 2020 w zakresie planowanych wydatków, wyniku budżetu i przychodów. 

Po zmianach wydatki ogółem na rok 2020 planuje się w wysokości 30.279.550zł, w 

tym wydatki bieżące pozostają bez zmiany - 29.590.314zł i wydatki majątkowe -

689.236zł, tj. wzrost o 59.858zł. Dochody nie uległy zmianie i wynoszą 

30.895.000zł. Wynik budżetu: zmniejsza się nadwyżka budżetowa o 59.858zł do 

kwoty 615.450zł. Przychody budżetu na rok 2020 zwiększają się o 59.858zł do 
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kwoty 184.858zł. Przychody stanowią wolne środki. Planowane rozchody nie 

ulegają zmianie i wynoszą 800.308zł /57:01/. 

Uwag nie zgłoszono. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

Wykaz głosowań imiennych oraz uchwała stanowią załącznik do protokołu.  

Ad. pkt 7.   

Wolne wnioski. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /59:03 /. 

Pan Wacław Kalinowski – sołtys wsi Chomontowo poruszył sprawę bezpańskich 

psów atakujących bydło w gospodarstwach /01:00:19/. 

Pan Tadeusz Smoleński – sołtys wsi Netta Pierwsza zapytał dlaczego bezdomne 

psy z terenu gminy Augustów nie przebywają w schronisku w Radysach. 

Stwierdził, że być może byłyby niższe koszty utrzymania, które są ponoszone przez 

gminę /01:00:33/. 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy wyjaśnił, że na wszystkie usługi gminę 

obowiązuje procedura zamówień publicznych i wybierane są oferty najbardziej 

korzystne, najczęściej jest to oferta najtańsza. Oferta jest otwarta, więc wszyscy 

zainteresowani mogą ubiegać się o uzyskanie takiej usługi. Następnie Wójt omówił 

sytuację w Gminie Jedwabne odnośnie wyboru schroniska dla bezdomnych psów z 

terenu tej gminy. Powiedział również, że w tym roku koszt utrzymania psów w 

naszej gminie jest wyższy, ze względu na wzrost ceny opieki nad psami w 

schronisku w Żarnowie /01:00:45/. 

Radny Marek Pieńczykowski powiedział, że problemem jest nieznana ewidencja 

psów z terenu naszej gminy w schronisku. Stwierdził, że być może rozwiązaniem 

byłoby czipowanie psów z terenu gminy /01:04:40/. 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy powiedział, że jeżeli pies jest zgłoszony 

przez mieszkańca z terenu gminy Augustów, najczęściej pana sołtysa i odłowiony 

na terenie naszej gminy to zasadne jest dla nas opłacenie utrzymania tego psa w 

schronisku. Wójt dodał, że są głosy na temat wywożenia psów z innych 

miejscowości na teren naszej gminy, lecz trudno to jednoznacznie stwierdzić 

/01:05:02/. 
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Radny Marek Pieńczykowski powiedział, że wtedy może być sytuacja, że ten sam 

pies kilka razy może pojawiać się w schronisku, za którego gmina musi zapłacić   

/01:05:52/. 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy powiedział, że nieznana jest mu taka 

sytuacja, ale jeśli się pojawi to zwrócił się z prośbą o potwierdzenie tego faktu a 

następnie gmina będzie sprawdzać tego typu zdarzenia /01:06:00/. Następnie Wójt 

stwierdził, że czipowanie psów miałoby sens, gdyby wszyscy właściciele psów w 

całej Polsce przeprowadzali takie zabiegi /01:07:00/. 

Pan Tadeusz Smoleński – sołtys wsi Netta Pierwsza poruszył temat zmienionej 

procedury odbioru chorego bydła z gospodarstwa /01:08:00/. 

Ad. pkt 8.   

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /01:10:58/. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11 głosów, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCYCH: 0, NIEOBECNI: 1 

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt 9.  

Zamknięcie obrad Rady Gminy. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad 

/01:11:38/. 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Rady zamknęła XIII sesję Rady Gminy 

Augustów. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

 

                Ewa Frąckiewicz  
 

 

Protokołowała: 

 

Katarzyna Szczęsna 


